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 Bizottsága 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. május 25-ei, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István, Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Szabó Mihály bizottsági tag 

 

Meghívottként jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív alapján 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 7 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a megküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják. A Képviselő-testület 

előterjesztései közül a bizottság hatáskörébe tartozó előterjesztéseket javasolta tárgyalni: 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Tájékoztatás a gyermekétkeztetés minőségi vizsgálatáról 

- Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

- Testvérvárosi megállapodás megkötése a szlovákiai Vágsellye és a lengyelországi Konskie 

városokkal 

- Oroszlány Város Óvodái intézményvezetői beszámolójának elfogadása 

Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Kérdés, interpelláció című napirendi pont keretében a televíziós 

archívumról kapnak tájékoztatást, arról kell dönteni. 

A helyben kiosztott „Állami fenntartásba került köznevelési intézmények munkáját segítő 

alapítványok támogatása” című előterjesztést javasolta felvenni a napirendek közé és javasolta, hogy 

az 1. napirendi pont keretében ezt az előterjesztést tárgyalják elsőként. 

 

Farnadi Lászlóné bizottsági tag jelezte, hogy a cselgánsosok és a karatésok nevében kapott egy 

levelet, hogy szeretnének egy saját termet. Szó volt már arról, hogy a volt Arany iskola tornatermében 

elhelyezésre kerülhetnének. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a Kérdés, interpelláció című napirend keretében tárgyaljanak 

erről a kérelemről. Ugyanis eddig még nem készült róla előterjesztést, és más bizottságok is fogják 

tárgyalni ezt a kérdést. 

 

Jugovics József bizottsági tag jelezte, hogy minden külső bizottsági tag kapott ilyen levelet. 

Véleménye szerint okafogyott a levél, ugyanis a sportfórumon tisztázódott ez a kérdés. Ez elindult, 

véleménye szerint ezzel most a bizottságnak semmi dolga nincs. 
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Székely Antal elnök ismételten javasolta, hogy a Kérdés, interpelláció keretében tárgyalják meg ezt a 

levelet. E napirendi pont tárgyalásakor jelen lesz a LÜN Kft. ügyvezetője is. 

 

Miután további kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, fenti javaslata alapján 

szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

39/2016. (V.25.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. május 25-ei ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2016. május 31-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 
- Állami fenntartásba került köznevelési intézmények munkáját segítő alapítványok 

támogatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Tájékoztatás a gyermekétkeztetés minőségi vizsgálatáról 

- Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

- Testvérvárosi megállapodás megkötése a szlovákiai Vágsellye és a lengyelországi 

Konskie városokkal 

- Oroszlány Város Óvodái intézményvezetői beszámolójának elfogadása 

2. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

3. A Képviselő-testület 2016. május 31-ei zárt ülése előterjesztésének megvitatása 
4. Középiskolai ösztöndíj és utazási költségtérítési kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. május 31-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Állami fenntartásba került köznevelési intézmények munkáját segítő alapítványok támogatása 

 

Gerenday Zsuzsanna osztályvezető elmondta, az előterjesztés lényege az, hogy az alapítványokon 

keresztül szeretnének támogatást nyújtani az intézményeknek. Így rugalmasabb, gyorsabb módon 

juthatnának hozzá az intézmények azokhoz a támogatási szerződésben meghatározott célokhoz, 

amelyeket előzetesen már leegyeztettek minden intézményvezetővel. 2 M Ft összegű támogatásról van 

szó intézményenként. 

 

Molnár István bizottsági tag jelezte, hogy az iskolák közül a szakképző iskola maradt ki a 

támogatásból azért, mert az mellett nem működik alapítvány. Kérte, vizsgálják meg, hogy a szakképző 

iskolánál hogyan lehet megvalósítani a támogatást. 

 

Dr. Radványiné Varga Andrea intézményvezető az iskolák nevében megköszönte a lehetőséget. 

Eléggé behatároltak a fenntartás lehetőségei, és ezt eddig a működtetés tudta pótolni. Javarészt 

számítástechnikai eszközökre költötték ezt a pénzt. A gimnázium esetében a korábban beszerzett, 

illetve pályázatokon nyert eszközöket szeretnék működtetni, a rendszert kiépíteni.  
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Nagyné Batin Erika intézményvezető szintén megköszönte a támogatást. Jelezte, hogy a Benedek 

EGYMI fejlesztő szoftvereket szeretne beszerezni, amelyeket más forrásból nincs lehetőségük 

megvásárolni. 

 

Tóth Gábor intézményvezető köszönetét fejezte ki a támogatásért. A József Attila iskola két területet 

emelt ki: az interaktív tábláikhoz speciális projektor beszerzésére, illetve könyvtárfejlesztésre fordítják 

a támogatást.  

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető elmondta, hogy a tegnapi napon vágsellyei óvónők tettek látogatást 

Oroszlány Város Óvodáiban. Megnézték a csoportokban a foglalkozásokat, szakmai kérdésekről, 

dokumentumokról egyeztettek, majd látogatást tettek a majki kastélyban.  

Székely Antal elnök felvetésére rövid tájékoztatást adott a Szlovákiában működő óvodai rendszerről.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az „Állami fenntartásba került köznevelési intézmények munkáját segítő 

alapítványok támogatása” című előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

40/2016. (V.25.) MOSB határozata 

az „Állami fenntartásba került köznevelési intézmények munkáját segítő alapítványok 

támogatása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Állami fenntartásba került köznevelési intézmények 

munkáját segítő alapítványok támogatása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a két ülés közötti előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

41/2016. (V.25.) MOSB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Tájékoztatás a gyermekétkeztetés minőségi vizsgálatáról 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző kiemelte, hogy az önkormányzat dr. Dér Zsuzsanna igazságügyi 

szakértőt bízta meg a feladattal. A munka és a megbízás sem korlátozódott csupán az iskolákra, hanem 

a megbízott az önkormányzat által üzemeltetett valamennyi konyhán elvégezte a vizsgálatot.  

A határozati javaslatot ismertette:  

„Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Oroszlány város közösségi étkeztetésének vizsgálatáról szóló, Dr. Dér Zsuzsanna igazságügyi 

szakértő által készített vizsgálati megállapításokat megismerte.  

2.  Felkéri az iskolai étkeztetést végző vállalkozót és a közösségi étkeztetés önkormányzati intézményi 

üzemeltetőit, hogy a vizsgálati jelentés IV. pontjában szereplő megállapítások, javaslatok 

jogszabályi előírások szerinti végrehajtásáról intézkedjen.”  

Jelezte továbbá, hogy a hétfői pénzügyi bizottsági ülésen a szakértő részt vesz. A bizottsági tagok 

kérdéseinek összeírására van most lehetőség. 

 

Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről fenti határozati 

javaslattal. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

42/2016. (V.25.) MOSB határozata 

a „Tájékoztatás a gyermekétkeztetés minőségi vizsgálatáról”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztatás a gyermekétkeztetés minőségi 

vizsgálatáról” című előterjesztést az alábbi határozati javaslattal: 

„Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Oroszlány város közösségi étkeztetésének vizsgálatáról szóló, Dr. Dér Zsuzsanna igazságügyi 

szakértő által készített vizsgálati megállapításokat megismerte.  

2.  Felkéri az iskolai étkeztetést végző vállalkozót és a közösségi étkeztetés önkormányzati intézményi 

üzemeltetőit, hogy a vizsgálati jelentés IV. pontjában szereplő megállapítások, javaslatok 

jogszabályi előírások szerinti végrehajtásáról intézkedjen.”  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy a hagyományokhoz híven ebben az évben is megjelenik a 

kitüntetési felhívás. 

 

16 óra 27 perckor Gerenday Zsuzsanna osztályvezető  távozott a bizottság üléséről. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

43/2016. (V.25.) MOSB határozata 

a „Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre” 

című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Testvérvárosi megállapodás megkötése a szlovákiai Vágsellye és a lengyelországi Konskie városokkal 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

44/2016. (V.25.) MOSB határozata 

a „Testvérvárosi megállapodás megkötése a szlovákiai Vágsellye és a lengyelországi Konskie 

városokkal” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Testvérvárosi megállapodás megkötése a szlovákiai 

Vágsellye és a lengyelországi Konskie városokkal” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Oroszlány Város Óvodái intézményvezetői beszámolójának elfogadása 

 

Benyiczki Ágota intézményvezető elmondta, minden területről minél többet bemutatva, összefoglalta 

az elmúlt 5 év munkáját. Véleménye szerint a táblázatok és a hozzájuk fűzött gondolatok hűen 

tükrözik az általuk végzett munkát. Megköszönte a bizottság és a testület támogatását is. 

 

Székely Antal elnök kérte, hogy az intézményvezetői pályázatokról szóló előterjesztéseknek az 

előterjesztője a polgármester legyen. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

45/2016. (V.25.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodái intézményvezetői beszámolójának elfogadása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodái intézményvezetői 

beszámolójának elfogadása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy a különböző szakmai napok nincsenek a városi nagy 

rendezvények között. Polgármester úrtól kapták a felkérést, hogy a Semmelweis napot a szakorvosi 

intézettel együtt szervezze meg az OKSZIK. Ennek költségvetés-tervezetét elkészítették. A 

szakrendelő intézet kérése az volt, hogy hasonló színvonalú műsor legyen, mint a tavalyi évben. 

Ismertette a tervezett programot. Tájékoztatta továbbá a jelenlévőket, hogy a címzetes orvosoknak is 

ezen a rendezvényen lesz átadva az elismerés. 

 

Székely Antal elnök kérdése az volt, hogy a bruttó összeg takarja-e a reprezentációs adót is?  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy elméletileg igen. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy tudomásul veszik a tervezett programokat és a költségvetést. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdésére - Milyen összegről van szó? - Székely Antal elnök elmondta, 

hogy bruttó 835 E Ft-ról. 

 

Székely Antal elnök a volt Arany iskola tornatermének hasznosítása kapcsán elmondta, hogy a város 

tulajdonában több üresen álló, vagy kevésbé kihasznált ingatlan van. El kell dönteni, hogy mely 

sportegyesület elhelyezését hol oldják meg. Az célszerűnek tűnik, hogy a dzsúdósok kapjanak egy 

olyan termet, ahol a tatamikat nem kell minden nap felállítani.  

A volt Arany iskola tornaterme ilyen célra történő felújításának költségeit meg kell vizsgálni.  

A főtéren a labdarúgó EB időszakában szervezett programok kapcsán vállalkozók kérdezték tőle, hogy 

a sátorba hogy lehet bekerülni szolgáltatni (étel-ital, stb.).  

 

Takács Tímea intézményvezető tudomása szerint a hivatal fog pályáztatni. A vendéglátás nem az 

OKSZIK-hoz tartozik. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző jelezte, hogy ezt a kérdéskört még egyeztetni kell. 

 

Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 42 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

Zárt ülés 

 

Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 37 perckor megnyitotta. 

 

17 óra 37 perckor Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője megérkezett a bizottság ülésére. 
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Molnár István bizottsági tag kérdésére Tassi József ügyvezető a súlyemelő terem fejlesztésével 

kapcsolatban elmondta, hogy az április tervezethez képest bővítés történt a tervezett felújításokat 

illetően. Az összes öltöző (5 db), és a meglévő összes vizesblokk teljes körűen fel lesz újítva. A külső 

nyílászárók cseréje is megvalósul. 

 

Székely Antal elnök hozzátette, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság helyszíni 

bejárást tartott és a bizottság javaslata alapján készült a jelenlegi előterjesztés.  

 

Tassi József ügyvezető a városi TV-vel kapcsolatban elmondta, hogy Kormos úr részletezte az 

archívum tartalmát. 1985-től a 2016-ig terjedő időszak anyagáról lenne szó, amely valamilyen körben 

végzett televíziós tevékenység eredménye. 1985-től 1997-ig városi intézmény volt a televízió. 1997-

től mostanáig pedig az Oroszlányi Televízió Kft. készítette az anyagokat. Az Oritel Kft. ajánlatában az 

szerepel, hogy az 1985-től 2016-ig tartó archívumot ők átadnák a városnak. Az 1985-től 1997-ig lévő 

anyag be van digitalizálva, ennek költségét kérnék el. A többi anyag nem annyira homogén (VHS, 

DVD, winchester), nagy része 4:3-as képarányú. Ennek az időszaknak is csak azt a díját kérnék el a 

várostól, amibe ennek az archívumnak a digitalizálása, rendszerezése kerül. A szerzői jogdíjakról 

lemondanának, ha ezt a teljes archívumot átvenné az önkormányzat. Ahhoz, hogy ez az anyag igazán 

jól használható legyen, először meg kellene vásárolni, utána meg kellene bízni valakit, hogy dolgozza 

fel ezt az archívumot, hogy ez bármikor, bárki által kutatható és jól használható legyen. További 

háttér-információ, hogy a 2004-2006 közötti időszakban van olyan archivált rész, ami sajnos nem 

nyerhető vissza teljes terjedelmében, mert a DVD-k sérültek. 

Az Oritel Kft. adott egy árajánlatot. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a bizottság az alábbi határozatot fogadja el: Oroszlány Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága felkéri a 

polgármestert, hogy folytassa le az oroszlányi televízió archívumának megvásárlásával kapcsolatos 

tárgyalásokat és az eredményről a bizottságot, illetve a Pénzügyi Bizottságot tájékoztassa. Majd 

készüljön egy előterjesztés a Képviselő-testület részére.  

Azért nem javasolta, hogy az összegszerűségről beszéljenek, mert ez az archív anyag elsősorban a 

városnak, illetve az utókornak érdekes. Az Oritelnek abban az esetben, ha nem vásárolja meg a város, 

túl sokat nem ér.  

Javasolta, hogy az árat alkudja ki a polgármester, illetve az Oritel vezetése. A bizottság támogatja, 

hogy ez az archívum kutatható, hozzáférhető és nyilvános legyen, és az utókor számára ennek a 30 

éves televíziós működésnek az eredményei megmaradjanak. 

 

Molnár István bizottsági tag véleménye az alábbi volt: több éven keresztül az Oritel több millió 

forintos támogatásokat kapott az önkormányzattól, a reklámbevétel az övék volt. Felvetődik a kérdés, 

hogy mire adta az önkormányzat a támogatást, ha ezekhez az anyagokhoz pénzért férhet hozzá, és 

szerzői jogokról beszélnek.  

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy minden évben volt egy tárgyalás arról, hogy mibe kerül a 

televízió működtetése. Ebből alakult ki minden évben az ár, de azokban a szerződésekben az nem 

szerepelt, hogy ezeket az anyagokat milyen módon és mennyiért digitalizálja, katalogizálja és 

dolgozza fel valaki. Az egy másik tevékenység. Tehát az nem volt kötelessége az Oritelnek, mert azt 

nem kérte a város, mert azért külön kellett volna fizetni.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag véleménye az volt, hogy a város ezt az archívumot szerezze meg,  

egyetértve azzal, hogy a polgármester tárgyaljon az árról. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

49/2016. (V.25.) MOSB határozata 

az oroszlányi televízió archívumának megvásárlásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

felkéri a polgármestert, hogy folytassa le az oroszlányi televízió archívumának megvásárlásával 

kapcsolatos tárgyalásokat és a tárgyalás eredményéről a bizottságot, illetve a Pénzügyi Bizottságot 

tájékoztassa. Majd készüljön egy előterjesztés a Képviselő-testület részére.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal elnök tájékoztatást kért a volt Arany iskola tornatermének hasznosításáról. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, hogy alkalmasnak tartják ezt a tornatermet arra, hogy ott a 

küzdősportok működjenek. A távhő költségek kivételével a többi költség nagyjából megvan. A júniusi 

bizottsági, illetve testületi ülésen fogják tárgyalni a képviselők ezt az anyagot. Ha júniusban 

elfogadják az előterjesztést, akkor szeptember végére elkészülhetne a felújítás. Az öltőzőket teljesen 

fel kell újítani, viszont a tornaterem nincs olyan rossz állapotban, egy nagytakarítás, egy tisztasági 

festés, illetve világítás-korszerűsítés után használatba vehető. A nyílászárók ki vannak cserélve, illetve 

szigetelve van az épület. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 18 órakor 

bezárta. 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


